

8天7晚 张家界漫步云端

內陸
雙飛

長沙/鳳凰/韶山/常德

特別
增加

張家界最著名表演
魅力湘西大型歌舞秀

4+5酒店

01 马来西亚 ~ 中转城市 ~ 长沙 (晚)

集合於国际机场，搭乘豪华客机飞往中转城市。抵达后，改乘内陆班机前往湖南省会~长沙。晚餐后，送往酒店休息。

02 长沙 ~ 韶山 ~ 常德 (早午晚)

早餐后，驱车前往韶山，韶山乃毛泽东的故乡，位于湘潭市西30公里处，这里群山环抱，松柏葱郁。抵达后，参观毛泽东故居，聆听主席童时生活气息，1893年12月26日，毛泽东同志诞生於此，并在这里度过了他的幼年时代。后来他离开家乡到长沙求学。毕后参观铜像广场，瞻仰毛主席铜像。毕后驱车前往常德参观柳叶湖和诗墙。晚上前往武陵步行街逛逛。

03 常德 ~ 凤凰 (早午晚)

今天前往凤凰古城。凤凰古城位於湘西边陲，春秋战国时代为「五溪苗蛮之地」，属楚国疆域，到清康熙五十四年（公元1775年）改建为石城。现有人口约37万，以苗族和土家族为主。古城分为新旧两区，面积共一千七百多平方公里。清浅的沱江穿城而过，一代又一代抚育著古城的儿女。您可自由参观凤凰九景：沈从文故居、熊希龄故居、杨家祠堂、石板桥、船游沱江两岸风光、东门城楼、土家吊脚楼、酒吧一条街、虹桥艺术楼等。



04 凤凰 ~ 张家界 (早午晚)

早餐后，驱车前往张家界。张家界以峰称奇、以谷显幽、以林见秀、三千座石峰拔地而坡，形态各异、峰林间峡谷幽深、溪流潺潺。抵达后，前往天门山景区【含缆车】，游览东方“天空之路”的玻璃栈道。接着游览鬼谷栈道、通天大道及天门三洞。过后我们将徒步金鞭溪，金鞭溪沿线是武陵源风景最美的地界，全长5.7公里，它要从四个自生的岩门盘绕出去而后流入索溪峪，就是我们将要到达的下一个景点~水绕四门。“水随山转，山因水活”、“溪水因山成曲折，山溪随地作低平”。金鞭溪的水流到这里，便进入了平地。

特选风味

- *长沙烧烤自助餐
- *韶山毛家红烧肉
- *张家界著名
- *绿色山珍宴
- *农家风味
- *竹筒风味
- *瓦片风味



购物站

- *药材
- *茶叶
- *珠宝
- *丝绸
- *竹碳

团费:

出发日期:

我们有权改变顺序或修正行程，将由本公司作最后确认

特别安排

- *张家界十里画廊 (含双程小火车)
- *游览凤凰九景
- *游览天子山 (含缆车)
- *游览天门山仙境 (含缆车)
- *游览天门山玻璃栈道

*乘搭世界上最快、载重量最大、最高的暴露在户外的百龙电梯上下

05 张家界 (早午晚)

早餐后，我们第一个景点将游览龙王洞，龙王洞位于张家界市慈利县，紧邻世界自然遗产武陵源风景名胜区，属核心景点之一。续程前往参观十里画廊【含双程电动小火车】，十里画廊长5公里，峡谷两岸林木葱茏，野花飘香；奇峰异石，千姿百态，像一幅巨大的山水画卷。接着我们将前往游览宝峰湖，宝峰湖是一个截流筑坝而成的人工湖，它不但具有天然湖的自然美，而且包含凝聚著巨大的社会劳动，具有壮丽的劳动美、艺术美。

06 张家界《袁家界》 (早午晚)

今早将前往乘搭唯一拥有三项世界记录的百龙电梯，它乃世界上最快、载重量最大、最高的暴露在户外的电梯。之后前往袁家界景区参观。游览阿凡达外景拍摄地-哈利路亚山实景地。接著前往迷魂台，这里清晨和天气变换时、云雾翻滚、群山时隐时现，变幻莫测，使人难辨天上人间。观後前往袁家界的精华景点天下第一桥，此桥为一天然石桥，大自然的鬼斧神工，将一块厚约5公尺的天然石板，横空“架”在两座山峰之上，把东西两峰连接。桥高350公尺，是张家界最高的石桥。游毕，我们将续程前往天子山风景区，位于武陵源西北处，为台地地貌类型。在那我们将参观贺龙公园、西海、仙女散花和御笔峰。过后搭乘天子山缆车下山。



07 张家界 ~ 长沙 (早午晚)

早餐后，前往张家界大峡谷+玻璃桥。大峡谷原来有两个名字，一个叫做烂船峡，来源于传说中从泉眼中涌出过很多烂了的船板；另一个名字叫做乱泉峡，是指峡谷中的两面石壁，溪流众多、满峡飞流。大峡谷玻璃桥为一座景观桥梁，一跨过峡谷，桥面长375米、宽6米，桥面距谷底相对高度约300米。这座全透明玻璃桥长度、高度位居世界第一。毕后，返回长沙。晚餐后前往黄兴路步行街自由购物。

08 长沙 ~ 中转城市 ~ 马来西亚 (早午)

早餐后，乘搭内陆豪华班机经中转城市飞返家园。

8CSX-B



鴻運旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 253 2766

Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118

鴻運旅遊機構(新山)有限公司

IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi.

JB 80400, Johor, Malaysia. Tel: (6) 07 336 3038 Fax: (6) 07 336 3018

8 DAYS
7 NIGHTS

ZHANGJIAJIE

**02 WAYS
DOMESTIC
FLIGHT**

WALKING ON THE CLOUD

4+5★HOTEL

**SPECIAL ADD-ON
DREAMING XIANG XI
CULTURAL SHOW**

CHANGSHA / FENGHUANG / SHAOSHAN / CHANGDE

01 KUL / TRANSIT CITY / CHANGSHA (D)

Assemble at International Airport for your pleasant flight to GuangZhou. Upon arrival, depart for HuNan provincial capital ~ ChangSha by domestic flight. Enjoy the dinner and check-in hotel for rest.

02 CHANGSHA / SHAOSHAN / CHANGDE (BLD)

After breakfast, transfer to Mao Tse Dong old town ~ ShaoShan by coach. Upon arrival, visit to **MaoTseDong Museum** and **Sculpture Plaza**. Continue tours to Changde for visit **LiuYe Lake** and **Stone Wall**. Stone Wall is one of China's rich of own cultures, arts that can attract most tourists. At night, proceed to **Wuling Walking Street**.

03 CHANGDE / FENGHUANG (BLD)

This morning, we depart to **FengHuang Ancient Town** by coach. FengHuang is not only most beautiful Village in Hunan, is also famous as a Hunan history. Clients' can visit the **Feng-Huang Nine Views: Shen's Home, Xiong's Home, Yang's Temple, Stone Bridge, River Cruise Tour, Eastern Gate, Old Building, Beer Street** and **Hong's Bridge**.

04 FENGHUANG / ZHANGJIAJIE (BLD)

After breakfast, depart to ZhangJiaJie. It is a first China national forest park. Visit to **Tian Men Mountain (included cable car)** and walking in the air - **Glass Plank Road**. Continue to **Ghost Plank Road, Skyway** and **Tianmen Caves**. After that, visit to **Golden Whip Stream** and **Four Water Gate**.

05 ZHANGJIAJIE (BLD)

After breakfast, visit to cave is one of China's many limestone caves ~ **Dragon King Cave**. Then continue our tour to visit **ShiLiHuaLang (included train)**. This is a Gallery of 5 kilometers of ten point one steps scene. Then proceed to **Baofeng Lake** for scenic and ride boat cruise to enjoy unforgettable sight-seeing tour.

SHOPPING SPOTS

- *Herb
- *Tea
- *Charcoal
- *Silk
- *Pearl

TOUR FARE:

DEPT. DATE:

We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice

SPECIAL ARRANGE

~Visit YuanJiaJie By Highest & Faster Open Elevator Hundred Dragon Elevator

~FengHuang Nine Views

~ShiLiHuaLang (2 Ways Mini Train)

~Mountain Tianzi (Cable Car Included)

~Mountain Tianmen (Cable Car Included)

~Mountain Tianmen Glass Plank Road

06 ZHANGJIAJIE <YUANJIAJIE> (BLD)

After breakfast, travel to YuanJiaJie by the highest and fastest open elevator in the world - **Hundred Dragon Elevator**. Mainly scenic spots of YuanJiaJie include Avatar Outdoor Shooting Spot **Haliluya Mountain, Mihun Stage** and the "**First Bridge in the World**". After that, visit to the **Helong Park**, following by visit to **XiHai**. Continue visit to **Fairy Scattering Flower** and **Yubi Peak**. Then we ride a cable car to the summit of **TianZi Mountain**. As we reach close to the summit at 4,000 feet above sea level, we can get a full view of the pillar-peaks rising out of an ocean of clouds.

07 ZHANGJIAJIE / CHANGSHA (BLD)

After breakfast, visit to **Zhangjiajie Grand Canyon + Skywalk**. Previously called Rotten Ship Canyon, from the legendary rotten ships gushing from the spring; another is called Chaos Spring Canyon, due to many spring coming down on both sides of the canyon walls. Grand Canyon Skywalk is a glass bridge crossed the canyon, 375 meters long, 6 meters wide, 300 meters height from bottom. After dinner, free shopping at **Huangxing Shopping Street**.

08 CHANGSHA / TRANSIT CITY / KUL (BL)

After breakfast, transfer back to Malaysia via transit city by domestic flight, bringing with your beautiful souvenirs and sweet memories of your tour.



Special Cuisine:

- ~CHANGSHA BBQ BUFFET
- ~ZHANGJIAJIE "LUSHAN" CUISINE
- ~BAMBOO CUISINES
- ~PEASANT CUISINE
- ~WAPIAN CUISINE
- ~SHAOSHAN MAO ROAST PORK

8CSX-B



鴻運旅遊機構有限公司
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.
Tel: (6) 05 253 2766 Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司 (173557-U) (KKKP4266)
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.
Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118
鴻運旅遊機構(新山)有限公司
IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi,
JB 80400, Johor, Malaysia. (1059028T) (KKKP1478-02)
Tel: (6) 07 336 3038 Fax: (6) 07 336 3018